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Vinteridyll når været tillater det.

En merkelig vinter. En ting er sikkert 
og det er at været får vi ikke gjort 
noe med.


Vi begynte sesongen med at vellet 
godkjente avretting av skøytebanen. 
Dette ble heller ikke gjort smidig, da 
været igjen ødela for oss og graver.

Først så var det fine forhold, så kom 
kulda og da måtte vi sette alt på 
pause da det ble for hard å grave 
og legge på masse. Når graver igjen 
begynte så kom mildværet og igjen ble det pause i jobben. Når vi først kom i gang, så holdt 
graveren på mange flere timer enn avtalt. Pga godt vennskap, så gjorde han dette for oss. 

Vellet betalte for jobben og vi betalte for masse til avregning. Her er det snakk om utrolig mye 
masse, da banen var ca 45 cm skeiv. I dag har banen et fall på 10-15 cm for å drenere vannet når 
det regner riktig. Etter vintersesongen så er planen at graver skal komme tilbake med traktor og 
harve det som nå ligger der, da det er hard med klumper. Vi legger på noen cm jord og gressfrø, 
slik at det blir gress over alt. Dette kommer til å bli en fin bane å sparke fotball på. Planen er å 
bytte ut de målene som står der i dag med noen mindre. Dette vil gjøre forholdene på bane og 
mål mye mere riktig. Tror dette blir veldig bra, men det vil selvfølgelig ta tid å få gress og en 
optimal slette.


Vi flytter benker, fotballmål og setter ut bålpanne på hver side av banen. 
Bålpannene er selvfølgelig satt ut for at alle kan bruke de. Ved må tas med 
selv og bruken bruker grill/ild på eget ansvar. 

Info om banen blir lagt ut på FB siden hele vinteren. 


Når vi først fikk opp ramma til skøytebanen, så ble presenningen på 20x30 
cm lagt ut. 

Alt vi gjør blir selvfølgelig gjort på dugnad fra frivillige. 

Vi vanner tidlig og sent og i begynnelsen blir det ofte. Blir en del vann for å 
lage banen, men når vi har x antall cm, så blir det sjeldnere. 

Når isen har blitt ferdig, så er det bare snakk om vedlikeholds vanning. 

Ved banen står det flere koster, snømåker og skraper som alle kan bruke.


Det er barn og voksne på skøytebanen hele vinteren. I helgene og i ferien 
er banen nesten full hele tiden. Barn og voksne som koser seg på 
skøytebanen i -15 grader, griller og er ute i frisk luft. Skolene har brukt 
banen flere ganger. Skolene går på tur opp til banen. Veldig mange står på 
skøyter og noen går på ski rundt banen. De griller, leker i snøen og koser seg. 

Skøytebanen er et veldig godt tilbud her i bor og utrolig mange setter veldig stor pris på at vi 
jobber for at barna her har et godt tilbud ute om vinteren.


Frivillig arbeid som varmer våre hjerter når vi ser hvor 
mange som bruker banen. 

Nå må vi bare beklage for at været i år har vært helt 
forferdelig. Banen har vært åpen, stengt, åpen, steng, 
gjennom hele denne korte vinteren.


Vi trenger fler frivillige som kan hjelpe til til neste vinter.


Mvh Hege og de frivillige i skøytegruppe.


